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Abstract (en)
Unlocking device for lift shaft doors comprises a locking lever (3) unlocked by an unlocking element (10) interacting with a spindle (23) rotatably
supported on a bearing (22). Preferred Features: A spindle nut (24) attached to the unlocking element forms part of the connection. The locking
lever, unlocking element and the spindle are mounted on a support plate (1). The unlocking element is designed as an unlocking bar guided on the
support plate. The spindle has a triangular operating element (21) on one of its ends.

Abstract (de)
Bei dieser Entriegelungsvorrichtung steht ein Verriegelungshebel (3) über einen Entriegelungsschieber (10) mit einer Betätigungseinrichtung
(20) in Wirkverbindung. Der Entriegelungsschieber (10) besteht lediglich aus einem Teil, das unmittelbar an einem Trägerblech (1) gehalten und
geführt wird. Die Betätigungseinrichtung (20) weist ein Betätigungsglied (21) auf, das mit einer Spindel (23), die mit einem nicht-selbsthemmenden
Steilgewinde versehen ist, drehfest verbunden ist. Auf der Spindel (23) ist eine Spindelmutter (24) geführt, an welcher der Entriegelungsschieber
(10) befestigt ist. <IMAGE>
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